
V mariborski nadškofiji so v pričakovanju, pravi tiskovni predstavnik Igor Vo-
jinovič, da finančni svetovalci iz skupine Rotschild bankam upnicam pošljejo
dokončni predlog za sanacijo nasedlih cerkvenih financ. Slej ko prej z načrtom
prestrukturiranja kreditov pa, kot se govori, z delnim odpisom dolgov in s pro-
dajami portfeljskih naložb, na primer finančnih holdingov Zvon Ena in Zvon
Dva, v prihodnjih letih. Ena od glavnih skrbi, to so v nadškofiji večkrat pouda-
rili, je, da mali delničarji, vseh naj bi bilo kar okrog 60 tisoč, ne bi ostali brez
vsega. In za Društvom MDS (Mali delničarji - Skupaj smo močnejši) je sestanek
z gospodarsko upravo mariborske nadškonje pa s predstavniki nadškofijskega
Gospodarstva Rast in obeh Zvonov. Rast in Zvonova so od začetka letošnjega leta
insolventni. Gospodarski vrh nadškofije je male delničarje obvestil, da so tuji fi-
nančni, bančni svetovalci, ki so jih najeli v Mariboru, v zaključni fazi pogajanj z
bankami upnicami. Cilj je sanirati Rast, Zvonova in T-2 v prisilni poravnavi, so
slišali mali delničarji.Nadejajo se rešitve obeh Zvonov, ki imata lastniške dele-
že v pomembnih slovenskih podjetjih. Čakajo na podrobne informacije, zakaj
sta Zvon Ena in Zvon Dva plačilno nesposobna, in pričakujejo sankcioniranje,
če je bilo kjerkoli kaj nezakonito. Morebitna dokapitalizacijapa jih ne sme pori-
niti na stranski lastniški tir, pravijo v MDS. (va)
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